
خوشحالی 
استقلالی ها از 

پست جدید ماجدی
میرشــاد ماجــدی کــه در باشــگاه 
اســتقلال نیــز ســال های طولانــی 
فعالیــت داشــته، روز گذشــته 
بــا آرای قابــل توجهــی بــه عنــوان 
رئیــس هیــأت فوتبــال اســتان 
تهــران برگزیــده شــد. بــا انتخــاب 
ماجــدی بــه ایــن عنــوان خیلــی از 
اســتقلالی ها خوشــحال شــدند 
و اعتقــاد دارنــد کــه حضــور ایــن 
اســتقلالی در هیــأت فوتبــال 
می توانــد بــه ســود آنهــا باشــد. 
ماجــدی بــه مــدت یــک ســال این 
پســت را عهــده دار خواهــد بــود. 
ناگفتــه نمانــد کــه علی خطیــر نیز 
در رأی گیــری شــرکت کــرده بــود 
امــا اینکــه او به ماجــدی رأی داده 
یــا خیــر، روشــن نیســت. خطیــر 
در ایــن مراســم در کنــار درویــش 

نشســته بــود.
 

سسما در آستانه 
بازگشت

ر اســت مشــکل  ً قــرا ظاهــرا
ویزای یوســو سســما و پســرش 
به زودی برطرف شــود و این دو 
مربــی اســپانیایی بــه تمرینــات 
اســتقلال بازگردنــد. بر اســاس 
اعــلام مدیریــت اســتقلال بــه 
نکونــام صــدور ویزای کار یوســو 
و آنتونــی در مراحــل پایانــی 
اســت و آنهــا قطعــاً بــه زودی 
و قبــل از دیــدار بــا هــوادار بــه 
ایــران برمی گردنــد و کار خــود 
را از ســر می گیرنــد. ســرمربی 
اســتقلال امیــدوار اســت وعده 
مدیــران باشــگاه دربــاره این دو 
مربــی اســپانیایی هرچــه زودتر 
محقق شــود و آنها بــه تمرینات 

برگردنــد.

 نارضایتی نوازی
از پست جدید

در حالــی کــه محمــد نــوازی در 
روزهایی که سسما نبود، تلاش 
می کــرد متــد تمرینــی کــه ایــن 
مربــی بــرای نکونــام فرســتاده، 
در تمریــن اجــرا کنــد امــا نــوازی 
بــه دلیــل ناآشــنایی  بــه علــوم 
بدنســازی این مربی زحمتکش 
اســتقلالی نتوانست آن طور که 
نیــاز بــود بازیکنــان را بــه لحــاظ 
بدنــی آمــاده و مهیــا کنــد. حتــی 
خــود نــوازی هــم از نقشــی کــه 
برایش تعیین شده بود رضایت 
قلبــی نداشــت و در روزهــای 
گذشــته بارهــا پیگیــر بازگشــت 
سســما بــود تــا بتوانــد بــه دیگــر 
امــوری کــه تخصصــش را دارد 
بپــردازد و در حــوزه ای کــه بــا 
آن آشــنا اســت، فعالیــت کنــد. 
تردیــدی نیســت از بازگشــت 
سســما بیــش از همــه نــوازی 

خوشــحال می شــود.

پرداخت پاداش
مســئولان باشــگاه اســتقلال 
بــل مــس  بــرد مقا ز  ا بعــد 
رفســنجان، پــاداش بازیکنــان 
و اعضــای کادرفنی را پرداخت 
کردنــد. قرار اســت در روزهای 
آتــی 10 درصد دیگــر از قرارداد 
بازیکنــان پرداخــت شــود. 
خطیــر منتظــر پــول شــدن 
چــک دوم اسپانســر اســت. 
گفتــه می شــود ایــن مبلــغ 25 
میلیــارد تومــان اســت کــه بــا 
آن می شــود بخــش دیگــری از 
حقــوق بازیکنــان را پرداخــت 
کــرد. خطیر بنا دارد حداکثر تا 
نیــم فصل با بازیکنان تســویه 
کامــل کــرده و حقــوق فصــل 
پیش را که ماه ها اســت عقب 
افتــاده پرداخــت کنــد. البتــه 
حقــوق فصــل جــاری نیــز جای 
خــود دارد و مدیران اســتقلال 
بایــد فکــری بــه حــال آن کنند.

 zخبر 

کیانوش رحمتی

اشاره به عدالت

کیانــوش رحمتــی خواســته زیــادی از کمیتــه داوران فدراســیون فوتبال 
ندارد. مربی اســتقلال معتقد اســت که کمیته داوران فقط باید عدالت 
را رعایــت کنــد. رحمتــی می گویــد: »صحنه ای که در بازی پرســپولیس و 
گل گهــر رخ داد خیلی ناامیدکننده اســت. امیــدوارم از این به بعد دیگر 
شــاهد تکرار این اتفاقات نباشــیم.« البته این آرزوی همه اســتقلالی ها 

اســت. نه فقــط رحمتی.

آرمین سهرابیان

پایان مصدومیت

مصدومیت آرمین ســهرابیان به طور کلی از بین رفته و این بازیکن از بازی 
بــا هــوادار می توانــد بــرای اســتقلال بــازی کند. اینکــه نکونام قصد داشــته 
باشــد ایمان ســلیمی را که در ترکیب اســتقلال امیدوارکننده ظاهر شده از 
ترکیــب بیــرون گــذارد یــا خیر، بــه تصمیم نهایــی اش مربوط می شــود اما با 
توجه به رضایت نکونام از ســلیمی بازگشــت ســهرابیان قدری با بن بســت 

مواجه خواهد شــد.

گوستاوو بلانکو

ناراضی از بلاتکلیفی

مدیر برنامه گوســتاوو بلانکو از مســئولان باشگاه استقلال خواسته هر 
چه زودتر تکلیف قرارداد این بازیکن روشــن شــود. مســئولان باشــگاه 
اســتقلال هــم در حــال رایزنی با دیگر بازیکنان هســتند تا قراردادشــان 
را کاهــش دهنــد کــه بتواننــد عــدد مــورد نظــر را در قــرارداد گوســتاوو 
منعقــد کننــد. شــاید تــا فردا این مشــکل حل شــود و ناراحتی گوســتاوو 

هــم فروکــش کند.

از کمپ آبی
11استقلال

هنــوز چنــد هفتــه ای از لیــگ نگذشــته آنقــدر حاشــیه دور و اطــراف لیــگ را محاصــره کــرده کــه انگارایــن مســابقات بــه هفته های 
آخــر رســیده اســت. بیشــترین اتفــاق حاشــیه ای این هفته ها مربوط می شــود به اشــتباهات فاحــش داوری که باعــث تغییر نتایج 
دیدارهــا شــده اســت. از ســوی دیگــر در میــان تمــام ایــن اتفاقــات یــک بــار دیگــر کمیتــه انضباطی تصمیــم گرفت یک تیــم دیگر 
لیــگ برتــر را بــه خاطــر زیــر پــا گذاشــتن قوانیــن نقــره داغ کند اما این بــار فقط یک امتیــاز از پرســپولیس کم کرد. این حکــم از دید 
کارشناســان و مخاطبــان فوتبــال بیشــتر از ســر بــاز کــردن مســئولیت بــود و اینکــه  صــدای تیم های دیگــر را کم کننــد، وگرنه هیچ 
کــس متوجــه نشــد کــه چــرا فقط یک امتیــاز؟ اگر تخلفی صــورت گرفته قطعاً باید حکم ســنگین تری اعمال می شــد. این اتفاقات 
جنجالی که بیشــتر ســمت و ســوی تیم رقیب اســتقلال بود باعث شــد تا به ســراغ مهدی پاشــازاده برویم و نظر او را در خصوص 

اتفاقــات لیــگ برتر جویا شــویم.

 استقلال توانست حریف خود را 
این هفته شکست دهد و با دست 

پر به تهران بازگردد، اما باز هم 
همان ایراد همیشگی به استقلال 

گرفته شد؛ اینکه چرا استقلال 
خوب بازی نمی کند؟!

بعــد از وقفــه طولانــی مــدت بــه نظــرم 
نتیجــه ای که اســتقلال گرفت بــد نبود، 
ضمــن اینکه کیفیت زمیــن اصلاً خوب 
نبــود. ســؤالم ایــن اســت آنهایــی کــه به 
اســتقلال ایــراد می گیرند کــه چرا خوب 
بــازی نمی کنــد بــازی تیم هــای دیگــر را 
می بیننــد؟ مگــر بقیه تیم ها شــق القمر 
می کننــد که اســتقلال بد بــازی می کند. 
اســتقلال تاکنــون خــوب نتیجــه گرفتــه 
و خوشــبختانه در صــدر جــدول اســت.
 این هفته در بازی پرسپولیس اتفاق 

عجیبی افتاد و گل سالم گل گهر 
گرفته نشد، خیلی ها اشتباهات 

داوری به نفع پرسپولیس را تعمدی 
می دانند، نظر شما در این خصوص 

چیست؟
این اشــتباهات زیاد شــده البته درست 
اســت کــه داور هــم بــه هر حال اشــتباه 
می کنــد، امــا چــرا ایــن اشــتباهات برای 
یک تیم خــاص صورت می گیرد؟ تکرار 

اشــتباه آدم را بــه فکــر فــرو می برد.
 خیلی ها این اشتباهات را تعمدی 

می دانند.
بــه هــر حــال بایــد فدراســیون و کمیتــه 
داوران پاســخگو باشــند تــا ایــن همــه 

شــائبه ایجــاد نشــود.
 نکته دیگری که اتفاق افتاد این بود که 

یک امتیاز از پرسپولیس به خاطر تخلف 
در قرارداد گولسیانی کم شد، اما این 

یک امتیاز هم باعث شائبه شد!
کمیتــه انضباطــی وظیفــه دارد در ایــن 
خصــوص توضیــح دهــد. مســئولان 
کمیتــه انضباطی بیاینــد بگویند که چرا 
یک امتیاز از پرســپولیس کم می شــود، 
امــا چهــار امتیاز از ســپاهان کســر شــد. 
بــه هــر حــال بایــد بــرای رفــع هــر گونــه 
شــائبه ای توضیــح داده شــود. بایــد 
اهالــی فوتبال بدانند دلیل این حکم ها 
چیســت.کمیته انضباطــی بایــد در این 

خصــوص شفاف ســازی کنــد.
 آقای درویش در اظهارنظر عجیبی 
گفته چون می خواهند چهار امتیاز 
سپاهان را برگردانند، این امتیاز را 

از ما کم کرده اند!
اینقدر همه چیز قاطی شــده و مســائل 
در این خصوص پیچیده و مبهم اســت 
کــه نمی دانم باید در این باره چه گفت! 
بــه هــر حــال در ایــن شــلوغی ها هــم 

هرکســی یــک چیــزی می گوید.
 دوباره به دلیل حضور تیم ملی 
در اردن لیگ تعطیل شد. این 

تعطیلی ها به ضرر تیم های لیگ 
برتر نمی شود؟

قطعــاً بــه ضــرر تیم هــا تمــام می شــود و 
در هیــچ کجای دنیا مرســوم نیســت که 

اینقــدر لیــگ را تعطیــل کنند.
 به خاطر ترمیم چمن ورزشگاه 

آزادی دیگر استقلال و پرسپولیس 
نمی توانند در این ورزشگاه بازی 
کنند و گفته می شود از این پس 

استقلال، خوزستان را برای میزبانی 
بازی های خود معرفی می کند. 

نظرتان در این خصوص چیست؟
واقعاً مسخره است غیر از این نمی توانم 
چیــز دیگــری بگویــم. مگــر ترمیــم چمن 
ورزشــگاه چقــدر طــول می کشــد؟ یــک 
ورزشگاه را در عرض یک سال می سازند 
آن وقــت ترمیــم آن بایــد ایــن قــدر وقــت 
ببــرد؟ فکــر می کنــم از ایــن بــه بعــد برای 
رقابــت بــا کشــورهای همســایه بایــد بــه 

فکــر رقابــت با افغانســتان باشــیم.
 اشتباهات داوری طی چند هفته 

اخیر زیاد شده است و یکسری 
معتقدند وی ای آر را تعمدی به 

لیگ نمی آورند! نظر شما چیست؟
غیر از این چیزی به ذهن آدم نمی رسد. 
بــه نظــرم تعمــدی نمی خواهنــد ایــن 

سیســتم وارد لیگ شــود.
 گفته شد قرار است در هیأت 

مدیره استقلال تغییرات انجام 
شود، اگر افراد اقتصادی به هیأت 

مدیره اضافه نشوند، به نظرتان 
این تغییر تأثیری دارد؟

اصــلاً تأثیــری نــدارد. قــرار نیســت فقط 
یــک صندلــی را پــر کننــد. بایــد افــرادی 
بیاینــد کــه ارتباطــات خوبــی داشــته 

باشــند و بتواننــد پــول تزریــق کننــد.
 آینده استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
به هر حال بازی های ســختی در پیش 
اســت. اســتقلال تــا اینجــای کار خوب 
کار کــرده امــا از ایــن پــس هــم باید کم 
اشــتباه باشد تا در نهایت صدر را حفظ 
کنــد و بــا حمایــت هــواداران امیــدوارم 

قهرمان شــود.

مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

مسئولان کمیته 
انضباطی بیایند 

بگویند که چرا یک 
امتیاز از پرسپولیس 

کم می شود، اما چهار 
امتیاز از سپاهان 
کسر شد. به هر 

حال باید برای رفع 
هر گونه شائبه ای 

توضیح داده شود. 
باید اهالی فوتبال 

بدانند دلیل این 
حکم ها چیست.
کمیته انضباطی 

باید در این خصوص 
شفاف سازی کند

اگــر واکنش هــای جــواد نکونــام بعــد از اینکــه 
یاســین ســلمانی بــه پرســپولیس رفــت را رصــد 
کنیــد می بینیــد کــه ســرمربی اســتقلال بابــت 
حضــور ایــن بازیکــن در باشــگاه رقیب واکنشــی 
نشــان نداده و ابراز تأســف نکرده است. از رفتار 
ســرمربی اســتقلال در آن زمان کاملاً آشکار بود 
کــه بابــت از دســت دادن ایــن بازیکــن ناراحــت 
نیســت امــا ســؤال ایــن اســت کــه چــرا نکونــام 
نســبت بــه حضــور ســلمانی در پرســپولیس 
بی تفــاوت بــود؟ پاســخ را بایــد در اطلاعاتــی 
جســت وجو کــرد کــه در نقــل و انتقــالات بــه 
ســرمربی و مدیــران اســتقلال رســاندند و آنهــا 
گفتنــد کــه ســلمانی مشــکلاتی در عضله پایش 
دارد و احتمــال مــی رود در طــول فصل با آســیب 
دیدگی مواجه شود. حتی به گوش استقلالی ها 

رســید کــه باشــگاه ســپاهان نیز بــه همین دلیل 
حاضــر بــه تمدیــد قــرارداد بــا ســلمانی نشــده و 
از ماجــرای پــر ریســک بــودن ادامــه همــکاری با 
ایــن بازیکــن اطــلاع دقیق داشــته اســت. اینکه 
باشــگاه پرســپولیس از ماجــرا خبــر داشــته یــا 
نداشــته روشــن نیســت اما بــا توجه بــه اینکه از 
طریــق برخــی ایجنت هــا خبر به گوش اســتقلال 
رســیده بعیــد اســت کــه درویش و دیگــر عوامل 
باشگاه پرسپولیس از ریسک جذب این بازیکن 
بی اطــلاع بــوده باشــند. نکتــه بســیار عجیــب 
ماجرا این اســت که بعــد از مصدومیتی که برای 
ســلمانی بــه وجــود آمــده درویــش، مدیرعامــل 
پرســپولیس تلاش کرده تمرینــات تیم المپیک 
را دلیل آسیب دیدگی این بازیکن بداند در حالی 

کــه حقیقــت چیــز دیگری اســت.

رقابت با هافبک های استقلال دشوار است

حامدی فر در جست وجوی شانس
اطلاعاتی که در نقل و انتقالات به گوش استقلال رسید

آگاهی از احتمال مصدومیت سلمانی
امیــد حامدی فر که به تازگی از بازی های 
آســیایی فــارغ شــد و پیــش از آن نیــز در 
خدمــت تیــم المپیــک بــود بــه ســبب 
نمایــش امیدبخشــی کــه در ایــن دو 
تورنمنت داشــت به اســتقلال بازگشــت 
و جــواد نکونام در نهایت رضایت داد که 
ایــن بازیکــن یک فصل دیگــر در ترکیب 
آبی هــا باشــد. شــاید ایــن بازگشــت در 
ظاهر اتفاق خوشــایندی برای حامدی فر 
باشــد امــا بــدون شــک ایــن بازیکــن 
بــرای بــازی در ترکیــب اســتقلال رقبــای 
سرســختی دارد و بایــد در خــط میانــی با 
انــواع و اقســام بازیکنان مبــارزه کند. در 
خط میانی اســتقلال بازیکنانی همچون 
چشــمی، مهری، نیک نفس، مهدی پور، 

رضاونــد و حتــی امیرعلی صادقی حضور 
دارند که بازی کردن را برای مدعیان این 
پســت دشــوار خواهنــد کــرد. حامدی فر 
هــم بایــد منتظر تک فرصت ها باشــد تا 
اگر مجالی به او رسید نهایت بهره را ببرد 
و جایگاهش در استقلال سفت و محکم 
شود. البته تورانیان هم همین وضعیت 
را دارد. تورانیــان نیــز در جنــاح راســت 
اســتقلال بــا دو گزینه سرســخت مواجه 
اســت امــا  اگــر جوان هــای اســتقلال 
صبــوری بــه خــرج دهنــد، خــوب تمریــن 
کننــد و از حواشــی دور باشــند و خــواب 
خود را به درستی تنظیم کنند می توانند 
بــرای بــزرگان پســت خــود یــک تهدیــد 

بــزرگ و بالقــوه باشــند.
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به نظر می رسد نیاوردن وی ای آر تعمدی است

پاشازاده: چرا یک امتیاز از پرسپولیس 
کم شد؟! شفاف سازی کنند
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